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Groot onderzoek naar toegankelijkheid Goudse horeca 

Vijftig eetgelegenheden in de stad worden getest op toegankelijkheid. Voorzitter Michel van 

Lookeren van de Goudse Adviesraad voor mensen met een Beperking weet nu al dat de 

uitkomst niet rooskleurig zal zijn. 

Maarten Molenaar 04-10-16,  

De horeca wordt onder meer beoordeeld op de entree en de toiletten. Volgens Van Lookeren 

zijn er bij horeca in de Goudse binnenstad nauwelijks toiletten die geschikt zijn voor 

mindervaliden. ,,Ook vormt een verhoging bij de entree vaak letterlijk en figuurlijk een 

drempel om maar binnen te gaan.  

Ik ken mensen met een beperking die vanwege de slechte toegankelijkheid nooit in de 

Goudse binnenstad gaan eten, maar naar elders uitwijken. Wellicht kan de Goudse horeca 

gezamenlijk zorgen voor enkele toiletten voor mindervaliden in de binnenstad.'' 

 

De voorzitter van de Goudse Adviesraad begrijpt dat het in historische panden niet altijd 

mogelijk is verbeteringen aan te brengen zonder enorme investeringen. ,,Bij eetcafé Vidocq 

bijvoorbeeld - waar je alleen boven kunt eten en er geen ruimte is voor een lift - zie ik niet zo 

snel mogelijkheden. Maar vaak kunnen met kleine maatregelen bij de entree - zoals planken 

- al verbeteringen worden bereikt.'' 

 

Voorbeeld 

Een voorbeeld van hoe het wel moet, heeft Van Lookeren ook: ,,Restaurant De Kleischuur 

aan de rand van de binnenstad heeft schuifdeuren, een ruime entree en een aangepast 

toilet. Hulde.'' 

 

Voorzitter Victor Schuwer van de Koninklijke Horeca Nederland afdeling Gouda benadrukt 

dat veel horecaondernemers zo veel mogelijk rekening proberen te houden met mensen met 

een beperking. ,,Maar we hebben met de gebouwen in de binnenstad vaak wel te maken 

met beperkingen om aan alle wensen te voldoen. Ideeën van de Adviesraad voor 

verbeteringen zijn echter zeker welkom.'' 


